
 

Referat fra bestyrelsesmøde 27.10.2018 

Tilstede: Dorthe Christensen, Helen Sørensen, Svend Aage Kristensen, Preben Kvistholm, Gert Thomasen, 
Hans Jørn Bay 

 

Siden sidst: 

Arbejdsdag – Rigtig god indsats af de fremmødte. 

 

Vejvedligehold: 

Alle kritiske områder er oprettet (prio. 1) – næste etape aftales næste år. Små hængepartier som eks. 
hævning af afløb udføres snarest iflg. Svend Aage. 

Remondis kontaktes vedr. skader på vejene og vendepladser. 

 

Dræn: 

Efter sommerens indsats er situationen p.t. under kontrol – fremadrettet vedligeholdes løbende. 

 

Jubilæum: 

Lige nu er der ca. 70 forhåndstilmeldte – Helen indkalder til nyt møde i festudvalget for nærmere 
planlægning. 

 

Eventuelt: 

Dorthe er faldet over et parti bord/bænksæt til en flad pris – dem bruger vi til udskiftning i stedet for 
vedligehold af kassable gamle sæt. 

Der blev aftalt, at vi medtager et punkt vedr. skilte fra div. erhvervsdrivende på næste møde – tænk over 
holdning til dette.  

 

Næste møde: 19.01.2019 hos Helen i nr. 21 

 


